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Hei, 
 
Viser til telefonsamtale tidligere i dag. 
Vedlagt finner du referat fra møtet som ble holdt 24.10.2016. Det ble det bestemt at neste møte 
skulle avholdes "når utbygger hadde klar VA-rammeplan og er klar for å kunngjøre oppstart av 
forhandlinger". Vi mottok godkjent VA-rammeplan før jul 2017, og er nå klar for oppstart av 
forhandlinger. 
Kan du organisere et møte? 
 
(See attached file: Referat.pdf) 
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